

Philips Amaze Hue Pendant Lamp 1x39W 24V	
牌子 / Brand	Philips
型號 / Model	Philips Amaze Hue Pendant Lamp 1x39W 24V
原產地 / Place of Manufacture	中國
主要功能 / Key features	<p>不包括安裝服務</p> <p>輕鬆易用的無線控制系統，具備調光器開關 (隨付)</p> <p>放鬆、閱讀、專注和活力充沛的燈光訣竅場境</p> <p>透過智能裝置以 Hue 橋接器完美操控燈光系統 (Philips Hue 橋接器獨立發售)</p> <p>使用暖白日光以至冷日光營造您喜愛的氣氛</p> <p>讓您早上輕鬆起床，晚上安然入睡 (需要連接 Philips Hue 橋接器)</p> <p>身處何地也可智能控制家中燈具 (需要連接 Philips Hue 橋接器)</p> <p>設置定時器配合所需 (需要連接 Philips Hue 橋接器)</p> <p>Installation service not included</p> <p>Easy and wireless control with the dimmer switch (included)</p> <p>Relax, read, concentrate and energise with light recipes</p> <p>Full control from a smart device with the Hue bridge. (Sold separately)</p> <p>Create your ambience with warm white to cool daylight</p> <p>Wake up and go to sleep naturally (Connection with the Philips Hue bridge required)</p> <p>Smart control, home and away (Connection with the Philips Hue bridge required)</p> <p>Set timers for your convenience (Connection with the Philips Hue bridge required)</p>
配件 / Packaging list	Philips Amaze Hue 吊燈 x 1 / Philips Amaze Hue Pendant Lamp x 1 遙控調光器開關 x 1 / Wireless dimmer switch x 1
產品價格 / Product price	請參照銷售備忘錄/發票議定之價格。 Please refer to the Sales Memorandum/Invoice for the agreed price.
送貨附加費 / Additional Delivery Charge	指定地區/ 地址 (如離島) 有可能需付額外送貨附加費 Additional delivery fee may be charged for specific area/ location (e.g. outlying island)

換貨政策 / Exchange policy	適用於銷售備忘錄/發票/送貨單日期起計 7 天內。詳情請參閱銷售備忘錄條款及細則或聯絡我們。 Applicable to 7 days from the date of Sales Memorandum / Invoice / Delivery Note. For details, please refer to the Terms and Conditions of Sales Memorandum or contact us.
保養期 / Warranty period	主機 Main: 2 年保養 / 2 years warranty
	產品保養受銷售備忘錄條款及細則列明的第三方保養約束。 Product warranty is subject to the Third Party Warranty as set out in the Terms and Conditions of Sales Memorandum.
換貨服務供應商 / Exchange service provider	<i>Hong Kong Telecommunications (HKT) Limited</i>
維修服務供應商 / Repair service provider	Philips Lighting Hong Kong Limited
維修服務地址 / Repair service address	N/A
維修服務熱線 / Repair service hotline	(852) 2353 0777

上述產品資料由生產商/供應商提供。該資料如有更改，恕不另行通知。

The above product information is provided by the manufacturer / supplier. Such information may be subject to change from time to time without notice.

Hong Kong Telecommunications (HKT) Limited
查詢熱線 Enquiry hotline: 2888 1888 / 2888 0008
<http://www.hkt.com>